
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

ПРОТОКОЛ 

чергового засідання виконавчого комітету міської ради 

 

22.12.2023 № 26 

 

На засіданні головував секретар ради Пазюк Сергій Георгійович. 

 

Присутні члени виконавчого комітету: 

Божко 

Бабак 

Бровар 

Вірченко 

Гаркуша 

Голуб 

Грицай 

Дронишинець 

Захарченко 

Камська 

Коваленко 

Козін  

Котяй 

Крицький 

Крючкова 

Мельниченко 

Оніщенко 

Самбур 

Семененко 

Скорик 

Степанчук 

Харченко 

Чорнобель 

Шурхал 

Щегельський 

 

А.М. 

В.А. 

Г.Д. 

Ю.О. 

В.М. 

В.М. 

В.М. 

Л.С. 

Н.В. 

Л.М. 

Т.В. 

І.І. 

М.М. 

М.В. (з першого питання) 

С.В. 

М.В. 

О.В. 

О.М. 

Ю.М. 

В.І. 

О.О. 

С.О. 

А.Б. 

В.В. 

О.І. 

 

 

Присутні:  заступник директора з економічних питань КП „Пирятинська      



лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А., директор КП 

„Пирятинський міський водоканал“ Курочка О.С., головний бухгалтер  

КП „Пирятинський міський водоканал“ Габрієлян С.Ю., економіст  

КП „Пирятинський міський водоканал“ Радзівон С.., директор КП 

„Готель „Пирятин“ Бунь О.М., економіст КП „Пирятинський 

ЦПМСД Пирятинської міської ради“ Кравченко Н.В., економіст КП 

„Каштан“ Сенчило І.В., головний фахівець місцевого осередку 

громадської організації „Всеукраїнське фізкультурно-спортивне 

товариство „Колос“ у Пирятинській міській територіальній громаді 

Полтавської області Михайлик М.І., директор КП „Пирятин-агроліс“ 

Коверда В.В., головний бухгалтер КП „Пирятин-агроліс“ Нестреляй 

М.А.,  головний бухгалтер КП „Екосервіс-2022“ Бих В.І. 

 

        Пазюк С.Г. запропонував доповнити порядок денний нагальним питанням 

про влаштування малолітнього Радченка В.Д. у сім’ю патронатного вихователя 

Волошиної О.Б. та розпочати засідання виконавчого комітету, розглянувши 46 

питань порядку денного. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

Порядок денний: 

 

        1. Про встановлення тарифу на послуги з централізованого водопостачання                    

КП „Пирятинський міський водоканал“. 

2. Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинський центр первинної медико-санітарної допомоги 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

3. Про схвалення проєкту Програми підтримки та розвитку сільської 

медицини Пирятинської міської територіальної громади в 2024 році. 

4. Про схвалення проєкту Програми співфінансування оплати медичних 

послуг жителям Пирятинської міської територіальної громади в частині 

первинної медико-санітарної допомоги для покриття вартості комунальних 

послуг та енергоносіїв Комунального підприємства „Пирятинський центр 

первинної медико-санітарної допомоги Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

5. Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2023 році у 

новій редакції. 

6. Про схвалення проєкту Програми організації харчування хворих 

стаціонарних відділень Комунального підприємства „Пирятинська лікарня 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

7. Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 



8. Про схвалення проєкту Програми співфінансування оплати медичних 

послуг, що надаються жителям Пирятинської міської територіальної громади  

Комунальним підприємством „Пирятинська лікарня Пирятинської міської 

ради“ у 2024 році. 

9. Про схвалення проєкту Програми „Безпека Пирятинської міської 

територіальної громади на 2021 -2023 роки“ у новій редакції. 

10. Про схвалення проєкту Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської територіальної громади на 2023 рік у новій редакції. 

11. Про схвалення проєкту Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

12. Про схвалення проєкту Програми підтримки безпритульних тварин на 

території Пирятинської міської територіальної громади на 2024-2027 роки 

„Долоні надії“. 

13. Про схвалення проєкту Програми фінансової підтримки комунального 

підприємства „Готель „Пирятин“ як місця компактного проживання внутрішньо 

переміщених осіб, сімей з дітьми у зв’язку з військовою агресією російської 

федерації проти України на 2024 рік. 

14. Про схвалення проєкту Програми розвитку фізичної культури і спорту 

місцевого осередку громадської організації „Всеукраїнське фізкультурно-

спортивне товариство „Колос“ у Пирятинській міській територіальній громаді 

Полтавської області на 2024 рік. 

15. Про схвалення  проєкту Програми розвитку та підтримки 

Комунального підприємства „Пирятин-агроліс“ на 2024 рік. 

        16. Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки комунального 

підприємства „Екосервіс-2022“ на 2024 рік. 

17. Про схвалення проєкту Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади  на 2023 рік“ у новій редакції. 

18. Про схвалення проєкту Програми утримання об’єктів комунальної 

власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

19. Про схвалення проєкту Програми з охорони навколишнього 

природного середовища на території Пирятинської міської територіальної 

громади на 2024 рік. 

        20. Про надання дозволу відділу культури, туризму та культурної 

спадщини Пирятинської міської ради на передачу в оренду без проведення 

аукціону частини приміщення Культурно-громадського центру. 

        21. Про безоплатну передачу квартири  *** м. Пирятин Лубенського 

району, у спільну часткову власність громадян    *** 

        22. Про схвалення проєкту Програми розвитку дорожнього руху та його 

безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2024 рік. 

        23. Про схвалення проєкту Комплексної програми соціального захисту та 

соціальної підтримки ветеранів, Захисників та Захисниць України, членів їх 

сімей та сімей загиблих Пирятинської міської територіальної громади на 2024 

рік. 

        24. Про схвалення проєкту Комплексної програми соціального захисту та 

соціального забезпечення населення на 2024 рік. 



        25. Про схвалення проєкту Програми висвітлення діяльності Пирятинської 

міської ради в засобах масової інформації на 2024 рік. 

        26. Про схвалення проєкту Програми діяльності Пирятинської міської ради 

на 2024 рік. 

        27. Про схвалення проєкту змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023 рік. 

        28. Про схвалення бюджету Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік. 

        29.Про затвердження фінансового плану Пирятинських госпрозрахункових 

очисних споруд на 2024 рік. 

        30. Про схвалення змін до Плану соціально - економічного розвитку 

Пирятинської міської територіальної громади на 2022 - 2023 роки. 

        31. Про організацію оплачуваних громадських робіт у 2024 році. 

        32. Про організацію суспільно корисних робіт в умовах воєнного стану. 

        33. Про надання тимчасового дозволу ФОП Загорулько О.В. на розміщення 

нестаціонарних  засобів для виїзної  торгівлі новорічними ялинками. 

        34. Про затвердження Положення про порядок встановлення, обліку  

пам’ятних знаків, меморіальних та інформаційних дощок на території 

Пирятинської міської територіальної громади. 

        35. Про затвердження висновку про доцільність позбавлення батьківських 

прав громадянина *** 

        36. Про затвердження висновку про доцільність позбавлення батьківських 

прав громадянки *** 

        37. Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

        38. Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

        39. Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

        40.Про визнання доцільним призначення  Кротівського 

психоневрологічного будинку – інтернату, в особі директора, опікуном над 

недієздатним  підопічним. 

 41. Про надання гр.Тараненку В.М. одноразової матеріальної допомоги на 

поховання брата військовослужбовця. 

        42. Про відшкодування витрат за ритуальну атрибутику Тараненку В.М. 

        43. Про надання гр.Сугановій Т.О. одноразової матеріальної допомоги на 

поховання сина військовослужбовця. 

        44. Про відшкодування витрат за ритуальну атрибутику Сугановій Т.О. 

        45. Про надання гр. Снігір О.Є. матеріальної допомоги на поховання. 

        46. Про влаштування малолітнього *** у сім’ю патронатного  вихователя 

*** 

 

На засідання долучився Крицький М.В. 

 

1. СЛУХАЛИ: 



Комаренко В.Д., головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала 

розглянути питання про встановлення тарифу на послуги з централізованого 

водопостачання КП „Пирятинський міський водоканал“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 На засідання виконкому міської ради прийшли активні жителі громади. 

Велігоцька Л.М., громадський активіст, яка виступила від імені активних 

жителів громади, заявивши, що вони проти встановлення тарифу на послуги з 

централізованого водопостачання КП „Пирятинський міський водоканал“ з 01 

січня 2024 року, так як на їх думку, була порушена процедура проведення  

громадських слухань, де було обговорено тариф та складова його нарахування.     

Крім того, на сьогодні у провадженні Полтавського окружного 

адміністративного суду знаходиться адміністративна справа до виконавчого 

комітету Пирятинської міської ради Полтавської області про визнання 

протиправним та скасування рішення виконкому міської ради „Про 

встановлення тарифу на послуги з централізованого водопостачання  КП 

„Пирятинський міський водоканал“. Остаточного рішення суд на сьогоднішній 

день ще не прийняв. 

Також наголосила, що вищезазначене підприємство  здійснює  незаконний 

вивіз води цистернами зі своєї території, на що Курочкою О.С., директором 

цього ж підприємства, дано відразу відповідне спростування. 

 Велігоцька Л.М. зазначила, що працівниками виконкому  порушено ряд 

нормативних документів про проведення громадських слухань, в тому числі і 

відсутність Статуту у міській раді дає підстави вважати громадські слухання 

незаконними. Протокол відкритих громадських слухань щодо тарифу на 

послуги з централізованого водопостачання КП „Пирятинський міський 

водоканал“ від 20.12.2023 був витребуваний судом. Рішення виконавчого 

комітету Пирятинської міської ради від 12.01.2023 № 20 є не законним у зв’язку 

з відсутністю його громадського обговорення та висвітлення проєкту рішення в 

засобах масової інформації. Ще раз наголосила, що рішення про підняття 

тарифів є не законними. 

Пазюк С.Г.  з повагою звернувся до  Велігоцької Л.М. з проханням 

закінчити свій виступ, так як  необхідно вислухати думку інших членів 

виконкому з цього питання. 

Так як були відсутні пропозиції по цьому питанню,  запропонував 

прийняти рішення з розглянутого питання в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (26 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

 

ВИРІШИЛИ: 



1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради Комаренко В.Д. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 650 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Киричевського Є.М., директора КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської 

міської ради“, який запропонував схвалити проєкт Програми розвитку та 

підтримки Комунального підприємства „Пирятинський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (26 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської міської 

ради“ Киричевського Є.М. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 651 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Киричевського Є.М., директора КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської 

міської ради“, який запропонував розглянути питання про схвалення проєкту 

Програми підтримки та розвитку сільської медицини Пирятинської міської 

територіальної громади в 2024 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бабак В.А. запитав про кількість вакансій на підприємстві та яка різниця 

між сімейними лікарями та приватниками. 

Киричевський Є.М. відповів, що на сьогодні сімейних лікарів достатньо, 

на майбутнє планується ще один лікар. Стосовно різниці в кількості, зазначив, 

що у штаті працює 12 лікарів, а приватних 6. 

Бабак В.А. запитав: якщо б ці приватні лікарі перейшли до ЦПМСД, то 

вистачило б коштів на його фінансове забезпечення в повному обсязі. 

Киричевський Є.М. відповів, що утримання Фапів – це ініціатива органів 

місцевого самоврядування, так як держава не має на меті їх існування. 

Бабак В.А. звернувся до присутніх з пропозицією провести 

роз’яснювальну роботу у напрямку перепідписання декларації жителями 



громади з лікарями первинної ланки. Це дасть можливість повністю 

забезпечити фінансово це підприємство. 

Киричевський Є.М. доповнив, що поступово пацієнти пільгової категорії 

перезаключають декларації з метою отримання ліків по рецептах, так як 

пільгова програма працює тільки з комунальним підприємством. 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (26 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської міської 

ради“ Киричевського Є.М. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 651 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Киричевського Є.М., директора КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської 

міської ради“, який запропонував схвалити проєкт Програми співфінансування 

оплати медичних послуг жителям Пирятинської міської територіальної громади 

в частині первинної медико-санітарної допомоги для покриття вартості 

комунальних послуг та енергоносіїв Комунального підприємства 

„Пирятинський центр первинної медико-санітарної допомоги Пирятинської 

міської ради“ у 2024 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (26 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію директора КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської 

міської ради“ Киричевського Є.М. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 653 додається). 

 

Засідання залишив Вірченко Ю.О. 

 

 

 



5. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки 

Комунального підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ 

у 2023 році у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

         2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 654 додається).  

 

Засідання залишила Камська Л.М. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми організації харчування хворих стаціонарних відділень 

Комунального підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ 

у 2024 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

          1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 655 додається). 



7. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки 

Комунального підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ 

у 2024 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 656 додається). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми співфінансування оплати медичних послуг, що надаються 

жителям Пирятинської міської територіальної громади  Комунальним 

підприємством „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 657 додається). 

  

На засідання повернувся Вірченко Ю.О. 



9. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту Програми „Безпека 

Пирятинської міської територіальної громади на 2021 -2023 роки“ у новій 

редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради Кеди 

С.Ю. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 658 додається). 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Сенчило І.В., економіста КП „Каштан“, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми покращення благоустрою Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Вірченко Ю.О. запитав: чи входять у фінансування села громади. 

Сенчило І.В. відповіла, що заходи передбачені у Програмі з врахуванням 

потреб старостатів. 

В обговоренні взяв участь Скорик В.І., Бровар Г.Д. 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію економіста КП „Каштан“ Сенчило І.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 659 додається). 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Сенчило І.В., економіста КП „Каштан“, яка запропонувала розглянути 

питання про схвалення проєкту Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 



ВИСТУПИЛИ: 

Щегельський О.І. запитав: чи передбачено фінансування  на всю громаду в 

цілому з врахуванням усіх населених пунктів. 

Сенчило І.В. відповіла, що фінансування передбачено у Програмі з 

врахуванням потреб старостатів. 

В обговоренні взяли участь Семененко Ю.М., Котяй М.М., Бровар Г.Д. 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію економіста КП „Каштан“ Сенчило І.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 660 додається). 

  

12. СЛУХАЛИ: 

Сенчило І.В., економіста КП „Каштан“, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми підтримки безпритульних тварин на території Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024-2027 роки „Долоні надії“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію економіста КП „Каштан“ Сенчило І.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 661 додається). 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Буня О.М., директора КП „Готель „Пирятин“, який запропонував 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми фінансової підтримки 

комунального підприємства „Готель „Пирятин“ як місця компактного 

проживання внутрішньо переміщених осіб, сімей з дітьми у зв’язку з 

військовою агресією російської федерації проти України на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 



 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора КП „Готель „Пирятин“  Буня О.М. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 662 додається). 

 

Засідання залишив Мельниченко М.В. 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Михайлик М.І., головного фахівця місцевого осередку громадської 

організації „Всеукраїнське фізкультурно-спортивне товариство „Колос“ у 

Пирятинській міській територіальній громаді Полтавської області, яка 

запропонувала схвалити проєкт Програми розвитку фізичної культури і спорту 

місцевого осередку громадської організації „Всеукраїнське фізкультурно-

спортивне товариство „Колос“ у Пирятинській міській територіальній громаді 

Полтавської області на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного фахівця місцевого осередку громадської 

організації „Всеукраїнське фізкультурно-спортивне товариство „Колос“ у 

Пирятинській міській територіальній громаді Полтавської області Михайлик 

М.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 663 додається). 

 

На засідання повернувся Мельниченко М.В. 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Нестреляй Л.А., головного бухгалтера КП „Пирятин-агроліс“, яка 

запропонувала розглянути питання про схвалення  проєкту Програми розвитку 

та підтримки Комунального підприємства „Пирятин-агроліс“ на 2024 рік. 

 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного   бухгалтера     КП    „Пирятин-агроліс“ 

Нестреляй Л.А. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 664 додається). 

 

Засідання залишив Голуб В.М. 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Бих В.І., головного бухгалтера КП „Екосервіс-2022“, яка запропонувала 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки 

комунального підприємства „Екосервіс-2022“ на 2024 рік.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного бухгалтера КП „Екосервіс-2022“ Бих В.І. узяти 

до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 665 додається). 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника  відділу управління комунальною власністю та        

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала схвалити проєкт Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади  на 2023 рік“ у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника  відділу управління комунальною власністю та        

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 666 додається). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника  відділу управління комунальною власністю та        

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала схвалити проєкт Програми утримання об’єктів комунальної 

власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника  відділу управління комунальною власністю та        

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 667 додається). 

 

На засідання повернувся Голуб В.М. 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника  відділу управління комунальною власністю та        

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту Програми з охорони 

навколишнього природного середовища на території Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника  відділу управління комунальною власністю та        

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 668 додається). 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника  відділу управління комунальною власністю та        

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала надати дозвіл відділу культури, туризму та культурної 

спадщини Пирятинської міської ради на передачу в оренду без проведення 

аукціону частини приміщення Культурно-громадського центру. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника  відділу управління комунальною власністю та        

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О.  

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 669 додається). 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника  відділу управління комунальною власністю та        

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про безоплатну передачу *** за адресою: 

вул. ***, м. Пирятин Лубенського району, у спільну часткову власність 

громадян    *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. сказав, що це питання буде винесено на голосування, проте 

зауважив, що його чітка людська позиція така – не підтримати це рішення. 

Громадянка жила в цій квартирі, з’явилася  заборгованість за послуги 

водопостачання, тепер хоче її приватизувати. Це є не правильно. 



Кошова Є.О. зазначила, що заявниця присутня в залі і може надати 

відповідні пояснення. 

Пазюк С.Г.  звернувся до *** щодо пояснення нею ситуації, що склалася. 

Кінчук Т.О. пояснила, що  з 2014 року проживала у м.Києві, впродовж 

десяти років виникла заборгованість – 242 куб., а не дві тисячі, як стверджує 

комунальне підприємство „Пирятинський міський водоканал“. Повідомила, що 

неодноразово зверталася до начальника підприємства щодо вирішення цього 

питання, навіть погодилися сплати борг у сумі 5000 гривень. Проте борг 

зростає, розшифровки підприємство не надає, тому категорично не 

погоджується із заборгованістю. Далі це питання буде вирішуватися в судовому 

порядку. 

Курочка О.С. зазначив, що працівниками підприємства були повторно 

зняті контрольні показники, то борг на сьогодні збільшився. 

Козін І.І. зауважила, що громадянка має повне право на приватизацію цієї 

квартири, тому звернулася до членів виконкому підтримати це рішення. 

Божко А.М. вніс пропозицію поставити питання на голосування.  

Пазюк С.Г. підтримав пропозицію Божка А.М. та запропонував прийняти 

рішення з розглянутого питання в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 22 особи; 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 3 особи (Бабак В.А., Пазюк С.Г., 

Крицький М.В.). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника  відділу управління комунальною власністю та        

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 670 додається). 

 

 Засідання залишив Семененко Ю.М. 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Черненко І.В., головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради, яка запропонувала схвалити проєкт Програми 

розвитку дорожнього руху та його безпеки в Пирятинській міській 

територіальній громаді на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Шурхал В.В. запитала: чи включені сільські дороги у Програму. 

Черненко І.В. відповіла, що на даний час включено тільки дороги міста 

Пирятин, і при наявності вільних коштів, будуть внесені зміни до Програми в 

частині ремонту доріг сільських населених пунктів. 

 



Пазюк С.Г. зазначив, що навесні нас чекає важке становище з дорожнім 

покриттям у всіх населених пунктах громади, так як лід пошкодив великі 

ділянки асфальту.   

Вірченко Ю.О. запитав щодо обмежувальних знаків, які раніше були 

погоджені на автошляху Малютинці-Сасинівка-Теплівка. 

Черненко І.В. відповіла, що балансоутримувачем цієї дороги є Державне 

підприємство „Агентство місцевих доріг Полтавської області“, тому  необхідно 

звернутися до них з відповідною пропозицією.  

Крючкова С.В. та Бабак В.А. запропонували поділити пополам чотири 

млн.гривень між містом та селами. 

В обговоренні  взяли  участь   Мельниченко М.В., Шурхал В.В.,  

Чорнобель А.Б. 

Пазюк С.Г. доручив відділу містобудування та архітектури міської ради  

звернутися до Державного підприємства „Агентство місцевих доріг 

Полтавської області“  про облаштування дорожніх знаків та пішохідної 

розмітки  на відрізку автошляху Малютинці-Сасинівка-Теплівка. Підтримав 

пропозицію Крючкової С.В. та Бабака В.А. щодо розподілу коштів рівномірно 

на ремонт доріг між селами та містом, та пообіцяв донести думку членів 

виконкому міської ради депутатам на засіданні сесії, а відділу містобудування 

та архітектури міської ради, в свою чергу, необхідно внести корективи у проєкт 

рішення, враховуючи пропозиції виконкому міської ради. 

  Також запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради  Черненко І.В. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 671 додається). 

 

Засідання залишив Мельниченко М.В. 

 

23. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про 

схвалення проєкту Комплексної програми соціального захисту та соціальної 

підтримки ветеранів, Захисників та Захисниць України, членів їх сімей та сімей 

загиблих Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 



 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 672 додається). 

 

 На засідання повернувся Мельниченко М.В., Семененко Ю.М.,  залишила 

його Котяй М.М. 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала схвалити проєкт 

Комплексної програми соціального захисту та соціального забезпечення 

населення на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 673 додається). 

 

 На засідання повернулась Котяй М.М. 

 

25. СЛУХАЛИ: 

Мілюту О.А., начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики виконкому міської ради, яка запропонувала схвалити 

проєкт Комплексної програми соціального захисту та соціального забезпечення 

населення на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 



 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики виконкому міської ради Мілюту О.А. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 674 додається). 

 

26. СЛУХАЛИ: 

Музиченко Н.О., головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми діяльності Пирятинської 

міської ради на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради Музиченко Н.О. узяти до 

відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 675 додається). 

 

27. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

запропонувала схвалити проєкт змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

          Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:                „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

                                   „проти“ – 0 осіб; 

                          „утримались“ – 0. 

 

 

ВИРІШИЛИ: 



1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради                    

Кеди С.Ю. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 676 додається). 

 

28. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

запропонувала схвалити бюджет Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 В обговоренні взяли участь Бабак В.А., Захарченко Н.В., Коваленко Т.В. 

          Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:                „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

                                   „проти“ – 0 осіб; 

                          „утримались“ – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради                    

Кеди С.Ю. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 677 додається). 

 

 Засідання залишили Бабак В.А., Оніщенко О.В. 

 

29. СЛУХАЛИ: 

Захарченко В.П., головного економіста Пирятинських   

госпрозрахункових очисних споруд, яка запропонувала затвердити фінансовий 

план Пирятинських госпрозрахункових очисних споруд на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

          Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:                „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

                                   „проти“ – 0 осіб; 

                          „утримались“ – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного економіста Пирятинських   госпрозрахункових 

очисних споруд Захарченко В.П. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 678 додається). 



 

30. СЛУХАЛИ: 

Крагля Є.М., начальника відділу економіки та агропромислового 

розвитку виконкому міської ради, який запропонував схвалити зміни до Плану 

соціально - економічного розвитку Пирятинської міської територіальної 

громади на 2022 - 2023 роки. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу економіки та агропромислового 

розвитку виконкому міської ради  Крагля Є.М. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 679 додається). 

 

31. СЛУХАЛИ: 

Музиченко Н.О., головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала 

розглянути питання про організацію оплачуваних громадських робіт у 2024 

році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради Музиченко Н.О. узяти до 

відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 680 додається). 

 

 

32. СЛУХАЛИ: 



Музиченко Н.О., головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала 

розглянути питання про організацію суспільно корисних робіт в умовах 

воєнного стану. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради Музиченко Н.О. узяти до 

відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 681 додається). 

 

33. СЛУХАЛИ: 

Зубко Л.М., головного спеціаліста відділу економіки та агропромислового 

розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала надати тимчасовий дозвіл 

ФОП Загорулько О.В. на розміщення нестаціонарних  засобів для виїзної  

торгівлі новорічними ялинками. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради Зубко Л.М. узяти до 

відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 682 додається). 

 

34. СЛУХАЛИ: 

Холода О.О., головного спеціаліста відділу культури, туризму та охорони 

культурної спадщини міської ради, який запропонував затвердити Положення 

про порядок встановлення, обліку  пам’ятних знаків, меморіальних та 



інформаційних дощок на території Пирятинської міської територіальної 

громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу культури, туризму та 

охорони культурної спадщини міської ради Холода О.О. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 683 додається). 

 

35. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала затвердити висновок про доцільність позбавлення батьківських 

прав громадянина *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 684 додається). 

 

36. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про затвердження висновку про доцільність 

позбавлення батьківських прав громадянки ***. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 



 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 685 додається). 

 

37. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала надати статус дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 686 додається). 

 

38. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про надання статусу дитини, яка 

постраждала внаслідок воєнних дій та збройних конфліктів, *** 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 687 додається). 

39. СЛУХАЛИ: 



Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала надати статус дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 688 додається). 

 

На засідання повернувся Оніщенко О.В. 

 

40. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала визнати доцільним 

призначення  Кротівського психоневрологічного будинку – інтернату, в особі 

директора, опікуном над недієздатним  підопічним. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 689 додається). 

 

41. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала надати гр.Тараненку В.М. 

одноразову матеріальну допомогу на поховання брата військовослужбовця. 

 

ВИСТУПИЛИ: 



Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 690 додається). 

 

42. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про 

відшкодування витрат за ритуальну атрибутику Тараненку В.М. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 691 додається). 

 

43. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала надати гр.Сугановій Т.О. 

одноразову матеріальну допомогу на поховання сина військовослужбовця. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 



1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 692 додається). 

 

44. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про 

відшкодування витрат за ритуальну атрибутику Сугановій Т.О. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 693 додається). 

 

45. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала надати гр. Снігір О.Є. 

матеріальну допомогу на поховання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 694 додається). 

 

 

46. СЛУХАЛИ: 



Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала    розглянути     питання про влаштування малолітнього *** у 

сім’ю патронатного вихователя *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 695 додається). 

 

 

 

Секретар ради                                                                 Сергій ПАЗЮК 

 

 

 

Керуючий справами 

виконавчого комітету Ірина КОЗІН 

 

 

 

Протокол вела 

начальник відділу документообігу, 

звернень та контролю 

виконкому міської ради Тетяна НЕСТЕРЕЦЬ 


